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Abstract (en)
The hand comprises a lengthy body (1), made from sapphire, facetted at (2) and having, on its posterior face, a metallised layer (3) and a layer of
fluorescent material (4) which are visible by transparency. This lengthy body (1) is tightly fitted, by its end (1b), into a notch (6) in a metal mounting
(5), facetted at (7) and provided with a pipe (8) intended to be fitted onto the member of the timepiece driving the hand. <IMAGE>

Abstract (fr)
L'aiguille comprend un corps longiforme (1), en saphir, facetté en (2) et présentant, sur sa face postérieure, une couche métallisée (3) et une
couche de matiére fluorescente (4) visibles par transparence. Ce corps longiforme (1) est engagé a frottement dur, par son extrémité (1b), dans une
encoche (6) que présente une monture métallique (5) facettée en (7), munie d'un canon (8) destiné a s'engager sur I'organe de la piece d'horlogerie
entrainant l'aiguille. <IMAGE>
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